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ROMANIA
JUDETUL BIHOR
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI SANIOB
Nr.3532/26.11.2015

P R O C E S V E R B A L

Incheiat azi26.11.2015in sedinta ordinara a Consiliului local al comunei
Saniob, stabilita prindispozitia primarului nr.149/18.11.2015, sedinta care a avut loc
la sediul administrativ al acestei institutii publice, ora 8.30.

La prezenta sedinta au participat urmatorii consilieri:Buzas Ioan Nicolae-
viceprimar, Buda Ecaterina, Fabian Robert-Csongor, Boros Stefan, Torok Anita-
Maria, Nagy Karoly, Costa Mircea Andrei, Opre Viorel Florian si VargaBela.

Au absentat consilierii :Kiss Stefan Alexandru, Braun Tibor;
Au participat de drept: D-ul Molnar Jozsef – primar si d-na Mela Maria-

Elena – secretar .
Au mai participat d-ul Kuin Nagy Lorant- inspector mediu, d-ul GabrianEugen

- referent imozite si taxe si D-ul Erdei Danut Eugen – delegat satescal satului Cenalos .
La sedinta a mai fost prezent d-ul Laszlo Sandor, cetatean al satului Saniob.

O R D I N E A D E Z I:

D-na Török Anita-Maria – presedinte de sedinta, la invitatia d-lui primar, a
supus spre dezbaterea Consiliului local al comunei Saniob,Ordinea de Zi a sedintei,
la care i-a dat citire:

1. Aprobarea ordinii de zi.
2. Aprobarea procesului verbal alşedinŃei ordinare din data de 27.10.2015 .
3. Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului Consiliului local al

comunei Saniob pentru anul 2015.
4. Proiect de hotarare privind aprobarea impozitelor si taxelor locale

pentru anul 2016.
5. Proiect de hotarare privind constituirea Comisiei locale de avizare a

cererilor de organizare a adunărilor publice în Comuna Saniob si
aprobarea unor masuri privind organizarea si functionarea
Comisiei locale de avizare constituita in baza Legii nr.60/1991

6. Proiect de hotarare privind modificarea Organigramei si a Statului de
functii .

7. Proiect de hotarare privind aderarea Comunei Cetariu şi Comunei
Sâniob la AsociaŃia de Dezvoltare Intercomunitară Biharia – Sălard

8. Proiect de hotarare privind reorganizarea Serviciului Voluntar pentru
Situatii de Urgenta din Comuna Saniob.

Suplimentarea ordinii de zi:
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9. Proiect de hotarare privind aprobarea solicitării de prelungire a Scrisorii de
Garantie nr. 276/31.07.2015 de la Fondul National de Garantare a Creditelor
pentru Intreprinderile Mici si Mijlocii SA-IFN, in conformitate cu prevederile
OUG 79/2009 pentru realizarea investitiei ”REABILITARE,
MODERNIZARE CLADIRE PRIMARIE SI AMENAJARE LOCURI DE
PARCARE, COMUNA SANIOB, JUDETUL BIHOR”

Ordinea de zi a fost aprobata cu 9 voturi pentru, adoptandu-seHotararea
nr.74.

Inainte de inceperea dezbaterii materialelor inscrise in ordinea de zi a
sedintei, d-na secretar a pus la dispozitia consilierilor localiprocesul verbalal sedintei
ordinare din 27.10.2015 pe care la supus spre aprobarea Consiliuluilocal .

Drept urmare proceseul verbal a fost aprobat cu 9 voturi pentru, adoptandu-se
Hotararea nr.75.

La punctul trei din ordinea de zi,Proiect de hotarare privind rectificarea
bugetului Consiliului local al comunei Saniob pentru anul 2015,d-ul primar
prezinta referatul de specialitate.

In urma celor expuse, d-na presedinte de sedinta invita la discutii si intrebari.
Nu se inscrie nimeni.
D-na Török Anita-Maria – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul

patru al ordinii de zi, adoptandu-seHotararea nr.76, cu 9 voturi pentru, 0 voturi
impotriva si 0 abtineri .

La punctul patru din ordinea de zi,Proiect de hotarare privind aprobarea
impozitelor si taxelor locale pentru anul 2016,d-ul referent Gabrian Eugen prezinta
Nota de fundamentare si proiectul de hotarare si arata ca in mare, noul Cod Fiscal nu
aduce modificari majore la impozite, singurele modificari sunt la cladiri unde
impozitele s-au marit putin, iar cota de aplicare s-a propus sa ramana la acelasi nivel ca
anul trecut.

In urma celor expuse, d-na presedinte de sedinta invita la discutii si intrebari.
D-ul primar solicita d-lui Gabrian sa faca un calcul, comparativ cu anul trecut,

pentru o cladire de 100 mp, pentru ca d-nii consilieri sa inteleaga ce reprezinta aceasta
majorare. In concluzie, diferenta de impozit este de 6 lei in plus pentru anul 2016.

D-na Török Anita-Maria – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul
cinci al ordinii de zi, adoptandu-seHotararea nr.77, cu 9 voturi pentru, 0 voturi
impotriva si 0 abtineri .

La punctul cinci din ordinea de zi,Proiect de hotarare privind constituirea
Comisiei locale de avizare a cererilor de organizare a adunărilor publice în
Comuna Saniob si aprobarea unor masuri privind organizarea si functionarea
Comisiei locale de avizare constituita in baza Legii nr.60/1991,d-na secretar
prezinta raportul de specialitate si arata care este componenta comisiei pe baza legii si
care sunt masurile privind organizarea si functionarea acestei comisii.

In urma celor expuse, d-na presedinte de sedinta invita la discutii si intrebari.
Nu se inscrie nimeni.
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D-na Török Anita-Maria – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul
cinci al ordinii de zi, adoptandu-seHotararea nr.78, cu 9 voturi pentru, 0 voturi
impotriva si 0 abtineri .

La punctul sasedin ordinea de zi,Proiect de hotarare privind modificarea
Organigramei si a Statului de functii , d-na secretar prezinta expunerea de motive si
nota de fundamentare si arata ca Organigramaşi Statul de funcŃii se vor modifica, in
sensul introducerii in aparatul de specialitate al primarului, in cadrul Compartimentului
de cultura, turism si administrativ (conform noii denumiri), cele doua posturi
contractualeagent de turism si ghid turistic, ca si posturi ocupate, iar postul de
referent agricol din cadrul Compartimentului fond funciarşi registru agricol, ca post
vacant .

In urma celor expuse, d-na presedinte de sedinta invita la discutii si intrebari.
Nu se inscrie nimeni.

D-na Török Anita-Maria – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul
sase al ordinii de zi, si s-a adoptatHotararea nr.79, cu 9 voturi pentru, 0 voturi
impotriva si 0 abtineri .

La punctul sapte din ordinea de zi,Proiect de hotarare privind privind
aderarea comunei Saniob la Asociatia de Dezvoltare Intercomunitara
Biharia-Salard, d-ul primar arata ca aderarea la acest ADI se face, in primul rand,
avand posibilitatea de a obtine mai multe puncte pentru proiectul de asfaltare a
drumurilor si strazilor comunale. Noi facem parte si din alte ADI-uri, dar prin acest
ADI, prin Statutul pe care il are, ne da mai multe avantaje

In urma celor expuse, d-na presedinte de sedinta invita la discutii si intrebari.
Nu se inscrie nimeni.

D-na Török Anita-Maria – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul
sapte al ordinii de zi, adoptandu-seHotararea nr.80, cu 9 voturi pentru, 0 voturi
impotriva si 0 abtineri .

La punctul opt din ordinea de zi,Proiect de hotarare privind reorganizarea
Serviciului Voluntar pentru Situatii de Urgenta din Comuna Saniob, d-ul
Kuin-Nagy Lorant - inspector de mediu prezinta Raportul de specialitate laproiectul de
hotarare si arata ca reorganizarea SVSU se face in baza legii si a masurilor dispuse de
organele de control, datorita faptului ca, consilierii locali nu pot face parte din acest
serviciu. Astfel, se impune inlocuirea consilierilor locali din cuprinsul Organigramei, cu
persoanele identificate si mentionate in proiectul de organigrama .

In urma celor expuse, d-na presedinte de sedinta invita la discutii si intrebari.
Nu se inscrie nimeni.

D-na Török Anita-Maria – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul
opt al ordinii de zi, adoptandu-seHotararea nr.81, cu 9 voturi pentru, 0 voturi
impotriva si 0 abtineri .

La punctul noua, care suplimenteaza ordinea de zi,Proiect de hotarare
privind aprobarea solicitării de prelungire a Scrisorii de Garantie nr.
276/31.07.2015 de la Fondul National de Garantare a Creditelor pentru
Intreprinderile Mici si Mijlocii SA-IFN, in conformitate cu prevederile OUG
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79/2009 pentru realizarea investitiei ”REABILITARE, MODERNIZARE
CLADIRE PRIMARIE SI AMENAJARE LOCURI DE PARCARE, COMUNA
SANIOB, JUDETUL BIHOR” , d-ul primar prezinta expunerea de motive si arata ca
fiind necesara prelungirea scrisorii de garantie, recuperarea banilor alocati acestei
investitii va fi probabil anul viitor .

In urma celor expuse, d-na presedinte de sedinta invita la discutii si intrebari.
Nu se inscrie nimeni.

D-na Török Anita-Maria – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul
noua al ordinii de zi, adoptandu-seHotararea nr.82, cu 9 voturi pentru, 0 voturi
impotriva si 0 abtineri .

La diverse.

D-ul Costa Mircea: atentioneaza ca in fata fostului sediu al Consiliului local ar
trebui maturate frunzele.

D-ul primar: atentioneaza pe d-l Kuin, de faŃă, să ia măsuri.
D-ul Oprea Viorel arata ca iluminatul public functioneaza deficitar.
D-ul primar, arată că, probabil, sunt influenŃate şi din cauza vremii. La ora

actuală avem contract de servicii cu o firmă de întreŃinere, pe care nu putem s-o
contactăm şi s-o finanŃăm de câte ori se arde un bec, dar, înainte de sărbători îi vom
chema să facă o revizie.

D-ul Erdei DănuŃ - drumul de la Cenalos este foarte deteriorat.
D-ul primar: d-ul viceprimar, aici de faŃă, se va ocupa de problema.
D-ul Varga - pe strada unde locuieste sta apa.
D-ul primar - din cauza lucrarilor de canalizare. O să trimitem muncitorii, când

vor fi disponibili, să remedieze problema.

Alte discutii nu au mai fost.
D-na Török Anita-Maria – presedintele de sedinta:
- Declar sedinta incheiata. Va multumesc!

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal.

PRESEDINTE DE SEDINTA SECRETAR
Török Anita-Maria MELA MARIA-ELENA


